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Varighed:

Tilstedeværende: Nadia Kohkan F3, Sebastian
Lohse B2, Sanne Sørensen J3, Simon Lund J3,
Maja Holst H2, Alex Brunebjerg C4, Lea
Ruess D3, Benjamin Klerens A3

Fraværende: Cecilie Sørensen C4, Sara
Vejlgaard Kristensen J1,

Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig + evt.
deadline

1. Godkendelse af referat
fra sidst

Referatet godkendes uden indvendinger. Formand

2. Update fra posterne De enkelte poster

a. Introperson
-

Var ikke til stede Cecilie Sørensen

b. Kasser
-

Banken er kommet op at køre, Alex har
overtaget fra Signe.
Der arbejdes på at overføre pengene fra
Sydbank til Middelfart Sparekasse og lukke
kontoen i Sydbank.

Alex Brunebjerg

c. Fælleshusansvarlige
-

Var ikke til stede Sara Vejlgaard
Kristensen

d. Haveudvalg
-

Eventuelt indkøb af trillebøre, stiger og kloak
skovl.

8/8 stemmer for.

Sebastian Lohse
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e. Håndværkeransvarlige
-

Når de har tid, ryddes der op i håndværker
rummet.

Sanne Sørensen og
Simon Lund

f. Møbel. og
vaskekælderansvarlig
-

Airwallet systemet er oppe og køre, vi
undersøger stadig sæbemuligheder.

Der er umiddelbart ikke hørt om problemer
siden skiftet.

Maja Holst & Lea
Ruess

g. Internet- og
hjemmesideansvarlig
-

Sikkerhedsbrist på switche i kælderen, men
det betyder i praksis ikke noget.

Alex Brunebjerg

h. Formand
-

Der er intet nyt, udover de ting fra selve
punkterne.

Nadia Kohkan

3. Drøftelse af planteplaner Kommentarer:

Der snakkes om at etablere nogle espalier
med kravleblomster på de bygninger der har
åben, eksponeret, husgavl. Dette for at bryde
med den mere triste grå beton husene er
bygget af.

Afstemning omkring gavl espalier:

6/8 stemmer for espalier

Der vurderes om de tre store træer ved
indkørslen skal fældes.

Afstemning omkring fældning af træer:

4/8 stemmer for (træerne bliver indtil videre)

Der vurderes om der skal plantes nogle få
blomstrende træer ved indkørslen, omkring
L-blokken og fælleshuset, heriblandt
søjlekirsebær.

Afstemning omkring beplantning af nye
træer:

7/8 stemmer for

Nadia Kohkan og
Sebastian Lohse

4. Renovering af fælleshuset Simon og Alex sørger for at bestille
materialer hjem og igangsætte projekter med
akustikvæg og klikgulv i den aflåste del af
fælleshuset.

Simon Lund og Alex
Brunebjerg
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5. Aflåsning af fælleshuset 8/8 stemmer for som minimum at få låst
barområdet af.

8/8 stemmer for afløsning af fælleshus/tv
areal, visse kollegianerrådsmedlemmer har
nøgler hertil og der skal skrives under på en
seddel når der låses op for nogen.

Fælleshuset vil fremover blive låst af fra
tv-stuen og ind. Beboere kan altid bede om at
få låst op indtil fælleshuset, hvis de har lyst
til spontant at bruge det, men skal også hæfte
for hærværk når de låner det.
Dette sættes i gang snarest muligt.

Nadia Kohkan og
Sara Kristensen

6. Parkeringsfaciliteter 8/8 stemmer for en form for
parkeringskontrol.

Benjamin laver nogle skilte som kan blive
lagt i beboernes forrude, så vi kan danne os et
overblik over hvilke biler der hører til på
grunden.

Nadia Kohkan

7. Andet/Evt.

● Frysere
● Stort pap
● Asfalt

8/8 stemmer for fast lejlighedsnummer på
frysere.
Der arbejdes på dette.

Kasser til elektricitet, dvd’er m.m.
8/8 stemmer for.
Dette vil igangsættes i forbindelse med den
kommende haverengøring.

Asfalt tages op på bestyrelsesmøde.

Nadia Kohkan
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